







|                     | 類別   | 地點            | 時間                                            | 活動名稱                                             | 展演單位                                   | 參加方式             |
|---------------------|------|---------------|-----------------------------------------------|--------------------------------------------------|----------------------------------------|------------------|
| 本館主辦活動              | 演藝活動 | 南海劇場          | 02/19 (五)-13:30                               | 海邊崇新抱錦你 —<br>錦和高中吉他社、崇光藍<br>軒吉他社、海山高中吉他<br>社聯合展演 | 錦和高中等                                  | •                |
|                     |      |               | 02/25 (六) – 14:30<br>– 19:30                  | SIRO HEROes —<br>泰源事件✿                           | 藝表演藝術創意行銷有限公司                          | \$300.500        |
|                     |      |               | 02/26 (日)-14:30                               | ※//示事件♥                                          | TEL 0935-901-622<br>0988-156-507       | \$1,000<br>(贊助票) |
| 本館協辦、合辦活動           | 展覽活動 | 第1.2展覽室(南海藝壇) | 105.12/23 (五)<br> <br>106.02/07 (二)           | 105 學年度全國學生美術<br>比賽特優作品暨 65 週年<br>特展             | 國立臺灣藝術教育館<br>TEL (02)2311-0574#236     | •                |
|                     |      |               | 02/10 (五)<br> <br>03/05 (日)                   | 非形不可 一<br>台灣當代雕塑展                                | 台灣雕塑學會<br>TEL (02) 2356-9589           | •                |
|                     |      | 第3展覽室         | 01/18 (三)<br> <br>02/01 (三)                   | 「情投藝合 ~ 2017 藝濤畫<br>會聯展」                         | 藝濤畫會<br>TEL 0910-260-616               | •                |
| ※ 表列活動如因故更動時,本館將另行公 |      |               | 02/04 (六)<br> <br>02/15 (三)                   | 十二生肖與花鳥展 一<br>王鎮西個展                              | 王鎮西<br>TEL 0933-883-112                | •                |
|                     |      |               | 02/18 (六)<br> <br>02/28 (二)                   | 2016 黃烈火兩岸兒童書<br>法、繪畫比賽作品聯展                      | 財團法人純青社會福<br>利基金會<br>TEL (02)2763-1650 | •                |
|                     |      | 南海戶外藝廊        | 01/04 ( <u>=</u> )<br> <br>02/20 ( <u>-</u> ) | 第 16 屆和泰汽車全國兒<br>童交通安全繪畫比賽作品<br>展覽               | 財團法人純青社會福<br>利基金會<br>TEL (02)2763-1650 | •                |
|                     |      |               | 02/21 (二)<br> <br>03/30 (四)                   | 「微塵視界」廖學政彩墨個展                                    | 廖學政<br>TEL 0928-263-508                | •                |

- ♣1 h/1.5h 現場排隊索票:演出前 60 分鐘/90 分鐘起索票,每人最多 2 張,索完為止。
- 🖒 索票,TEL 洽詢展演單位 | 自由入場、自由參加、自由觀賞 | ★焦點售票,TEL (02)8791-9962
- 🗘 售票、<equation-block> 優惠,TEL 洽詢展演單位 兩廳院售票,TEL (02)3393-9888 | ♦ 年代售票,TEL (02)2341-9898
- ※ 入場須知 | 1. 劇場活動,請於演出前30分排隊入場。
  - 2. 南海藝文廣場活動,如遇雨天,請移至南海書院觀賞。
  - 3.展覽時間 09:00-17:00,週一休館。
  - ◎南海戶外藝廊,展期最後一日至 12:30。(主、協辦活動除外)
  - │4.本館展演活動若遇颱風來襲,將依人事行政總處公告異動,詳情請逕洽:(02)2311-0574。
- ✿ 觀眾迴響:如欲進一步了解或回饋該活動,請連結展演單位網頁(活動網頁期限至活動結束後4週有效)。

#### **Exhibition & Performance Schedule for Feb. 2017**

| Event                     | Venue                      | Time                            | Title                                                                                                                                                                                                                    | The Presenter                                                                     | Entry Method                         |
|---------------------------|----------------------------|---------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------|
| Performance<br>Activities | Nan Hai Theater            | Feb.19-13:30                    | The Joint Concert by the Guitar Club of New Taipei Municipal Jinhe High School, Lansheng Guitar Club of Our Lady of Providence Girls' High School, and the Guitar Club of New Taipei City Municipal HaiShan High School. | New Taipei Municipal<br>Hinhe High School                                         | •                                    |
| SK                        |                            | Feb.25-14:30<br>-19:30          | SIRO HEROes - Legend of Thai-                                                                                                                                                                                            | ArtWööds Smart-Mart<br>of Performing Art.Ltd.<br>TEL 0935-901-622<br>0988-156-507 | • / <b>©</b><br>\$300.500<br>\$1,000 |
|                           |                            | Feb.26-14:30                    | Goan Five 🕏                                                                                                                                                                                                              |                                                                                   |                                      |
|                           | Exhi<br>Roo                | 2016.Dec.23<br> <br>2017.Feb.07 | National Student Art Competition<br>Prized Works Exhibition of Academic<br>Year of 2016                                                                                                                                  | National Taiwan Arts<br>Education Center<br>TEL (02)2311-0574#236                 | •                                    |
|                           | Exhibition<br>Room I. II   | Feb.10<br> <br>Mar.05           | Form is Essential – Taiwan<br>Contemporary Sculpture Exhibition                                                                                                                                                          | The Sculpture<br>Association of Taiwan<br>TEL (02) 2356-9589                      | •                                    |
| U                         | Exhibition<br>Room Ⅲ       | Jan.18<br> <br>Feb.01           | $^{\Gamma}$ Together in Art $_{\rm J}\sim$ 2017 Joint Exhibition of Yi-Tao Chinese Painting Society                                                                                                                      | Yi-Tao Chinese<br>Painting Society<br>TEL 0910-260-616                            | •                                    |
| Exhibition Activities     |                            | Feb.04<br> <br>Feb.15           | All about the Chinese Zodiac &<br>Bird-and-Flower Paintings – Wang<br>Zhen-Xi Solo Exhibition                                                                                                                            | Wang Zhen-Xi<br>TEL 0933-883-112                                                  | •                                    |
| Activities .              |                            | Feb.18<br> <br>Feb.28           | Joint Exhibition of the 2016 Chun-<br>Ching Social Welfare Foundation<br>Cross-Strait Children's Chinese<br>Calligraphy and Painting<br>Competition                                                                      | CHUN CHING<br>SOCIAL WELFARE<br>FOUNDATION<br>TEL (02)2763-1650                   | •                                    |
|                           | Nan Hai<br>Outdoor Gallery | Jan.04<br> <br>Feb.20           | The Exhibition of the 16 <sup>th</sup> National<br>Children's Painting Competition<br>for Traffic Safety by Hotai Motors                                                                                                 | CHUN CHING<br>SOCIAL WELFARE<br>FOUNDATION<br>TEL (02)2763-1650                   | •                                    |
|                           | tai<br>Sallery             | Feb.21<br> <br>Mar.30           | "A World of Tranquility" – Liao Xue-<br>Zheng's Color-Ink Painting Solo<br>Exhibition                                                                                                                                    | Liao Xue-Zheng<br>TEL 0928-263-508                                                | •                                    |

♣1 h/1.5h Request on the Spot Ticket: 60/90 minutes before the performance.

🗘 Free Ticket, 🍱 Exhibition Unit I 🌑 Free Admission I 🏠 Ticket Price, 😝 Ticket Discounts, 🍱 Exhibition Unit ArtsTicket, TEL (02)3393-9888 | ◆ ERA Ticket, TEL (02)2341-9898 ★ Amazing Point, TEL (02)8791-9962

- \* Entrance Guideline | 1. Please line up at the entrance to the theater 30 minutes before the performance starts.
  - 2. If a rainy day, the activities at Nan Hai Open-Air Arts Square will be moved to Nanhai Academy.
  - 3. Exhibition hours 09:00~17:00, Tuesday to Sunday. On the last day of the exhibition at the Nan Hai Outdoor Gallery, closing time is 12:30 pm.
  - 4. If the typhoon warning issued, please refer to the Directorate-General of Personnel Administration's announcement or contact the Center at (02)2311-0574.

🕏 Audience Response : For further information or submitting feedback regarding a particular event, please link to the appropriate webpage of events (the webpage will remain active for 4 weeks after the respective closing date of an event).

Organize

Co-Organize

02.25-26 | 六 - 日 | 14:30 × 19:30 | 90 分鐘 | ● \$300.500.1,000 ( 贊助票 ) | ✿ 📢 SIRO HEROes 粉絲專頁

#### SIRO HEROes 一泰源事件

SIRO HEROes - Legend of Thai-Goan Five

them a reality!

演出單位 | 藝表演藝術創意行銷有限公司 TEL 0935-901-622、0988-156-507

以泰源事件為藍本改編,本劇揭開神秘面紗,刻劃五位 犯人在泰源監獄的生活,以及如何祕密策劃起事,與中間眾 多波折,最後壯烈犧牲的經過。白色恐怖時期第一件台灣獨



立的武裝革命運動,1970年2月8日,六位外役政治犯為宣揚台灣獨立的理念,計畫籌 組革命,他們搶奪槍枝,試圖洮出監獄,最後事敗被捕,其中五位犯人最後被判處死刑。

◎聚焦賞析 | 等待,其實更接近死亡。即便,被掩藏在潮濕的腐土裡的更多,無法自由的更多。大 謦吶喊,無視而正視這世界的壓迫暴語,星火可燎原,我們有的是那熱血努力,守護 心中價值並致力實現的一種狀態。

Based on the Taiyuan Incident, the show unveils a depiction of the lives of five prisoners in Taiyuan Prison, how they secretly planned to take over the prison, overcame difficulties and problems they encountered and finally sacrificed for the cause they fought. The very first uprising in prison for the realization of Taiwan independence during the White Terror: on Feb. 8th, 1970, six political prisoners, to further Taiwan independence, organized an uprising. They grabbed guns from the prison and tried to escape but ended up being captured. Five of them were sentenced to death.

Focus | Waiting actually brings you closer to death. While a lot of people have been buried in our humid soils, even more people are imprisoned physically and mentally. Crying out loud, though being ignored, they still dare to face the oppression imposed by the world. Little sparks can cause a blaze. What we never lack is the passion and hard work necessary to protect the values we uphold and to dedicate ourselves fully to making



105.12.23-106.02.07 | 五 - 二 | 09:00-17:00 ▶ 週一休館 | ●自由觀賞 |

#### 105 學年度全國學生美術比賽 特優作品暨 65 週年特展

National Student Art Competition Prized Works Exhibition of Academic Year of 2016

指導單位|教育部

主辦單位 | 國立臺灣藝術教育館 TEL (02)2311-0574#236

協辦單位 | 各縣市政府教育局(處)



張曼婷《贈你一朵純白金盞花》

增進學生美術創作素養,培養國民美術鑑賞能力並落實學校美術教育,特舉辦全 國學牛美術比賽。共分七大類別,包括:國小組-繪書、書法、平面設計、漫畫、水墨書、 版書;國中組、高中(職)組及大專組-西書、書法、平面設計、漫畫、水墨書、版書。 自國小至大專共計55組。

全國學生美術比賽 65 调年系列活動: 2月4日上午 10:00 沈禎教授 漫畫與人生

◎聚焦賞析 | 展出 105 學年度全國學生美術比賽特優得獎作品。

In order to enhance student's arts creation capacity, to cultivate citizen's ability of appreciation and to put the school arts education into effect, the Ministry of Education thus organized the National Student Art Competition. It is divided into seven categories: elementary school section - painting, calligraphy, graphic design, comics, ink painting and prints; junior and senior high school (including vocation school) plus college section- western style painting, calligraphy, graphic design, comics, ink painting and prints. From elementary school to college, there are up to a total of 55 groups.

Focus | The premium works are exhibited in national student art competition prized works exhibition of Academic Year

02 10-03 05 | 五 - 日 | 09:00-17:00 ▶ 週一休館 | ●自由觀賞 |

#### 非形不可一台灣當代雕塑展

Form is Essential – Taiwan Contemporary Sculpture Exhibition

展出單位 | 台灣雕塑學會 TEL (02)2356-9589

協辦單位 | 國立臺灣藝術教育館

雕塑可說是造形藝術的一種,以真實的物質和材料製作 出屬於三度空間的視覺藝術,他具有存在的真實感。其所產 <sub>王秀杞《望》</sub> 生的空間感不只是真實佔有的物理空間, 還包含心理空間, 這種在真實空間裡表現形的存在,正是雕塑藝術的專利。



◎聚焦賞析 | 展出台灣常代雕塑家們各種不同型態的作品,可看到雕塑家如何用外在的「形態」來 表現內在的「意念」,如何讓雕塑作品在空間中自由的呈現多元的動態美感。

Sculpture is a kind of plastic art that involves the use of materials to create art in three dimensions, and consequently has three-dimensional effects. Such effects occupy not only physical space, but also mental space. Its existence in the physical world is exclusive to sculpture.

Focus | Sculptures of various types and styles created by contemporary Taiwanese sculptors are included in the exhibition. The audience will be able to see how the artists express their inner "thoughts" through physical "forms" and how they make these art pieces display versatile and dynamic aesthetics in the space.

01.18-02.01 | 三 - 三 | 09:00-17:00 ▶週一休館 | ●自由觀賞 |

#### 「情投藝合~ 2017 藝濤畫會聯展」

<sup>r</sup>Together in Art → 2017 Joint Exhibition of Yi-Tao Chinese Paintina Society

展出單位 | 藝濤畫會 TEL 0910-260-616

我們是由國立臺灣藝術大學造形藝術研究所中國書畫組畢 業之研究生所組成的書會,部分成員更取得相關領域之博士學 位。希望藉由書會的組成,定期聚會,相互鼓舞、勉勵、學習 並分享創作心得,企求探討新的表現元素,開創更美好的中國 書書新風貌。



許彥《燈塔》

◎聚焦賞析 | 「情投藝合」係藉由藝術力量的集結達成美學共識,將常 代水墨書畫與現代性技法融合,拓展表現空間並呈現多元 表現。

We are a Chinese painting society composed of Chinese Painting graduates, Graduate School of Plastic Arts, National Taiwan University of Arts. Some of our members have received PhD degrees in related domains. Hopefully, with the establishment of this society, regular gatherings of members, encouragement, support, learning, and sharing experience among members, new expressive elements in Chinese painting will be created in order to create new styles in Chinese Painting.

Focus | "Together in Art" is the aesthetic common ground reached through the power of art. It combines the essence of modern ink wash painting and modern techniques to enrich its expression to display the multiple facets of Chinese ink painting.

02.04-02.15 | 六 - 三 | 09:00-17:00 ▶ 週一休館 | ●自由觀賞 |

#### 十二生肖與花鳥展一王鎮西個展

All about the Chinese Zodiac & Bird-and-Flower Paintings – Wang Zhen-Xi Solo Exhibition

展出者 | 王鎮西 TEL 0933-883-112

作者為師大美術糸畢業,大學時期受林玉山老師影響最 大,後入嶺南派大師揚善深老師門下,創作方向追求以嶺南 派觀念、技法、題材為基礎,尋找新元素以求創新。



王鎮西《園趣》

◎聚焦賞析 | 本展作品以嶺南派觀念和技法為基礎,主要作品是十二生肖,並配合花鳥及魚蟲,創 作意念以古意今情和唯美為主。

The artist graduated from the Department of Fine Arts, National Taiwan Normal University. As a college student, he was greatly influenced by Professor Lin Yu-Shan. Later, he studied under the master of Lingnan School painting - Mr. Yang Shan-Shan - and has since painted according to the concepts, skills and subjects of Lingnan School painting while always looking for ways to create something new.

⑥ Focus | The paintings in the exhibition are created based on the concepts and skills of the Lingnan School of Painting. The most important pieces of the exhibition are of course the Chinese Zodiac but bird-and-flower paintings and fish and worm paintings are also included. The creative idea of this exhibition is to express ancient thoughts in a contemporary mood and aesthetic.

02.18-02.28 | 六 - 二 | 09:00-17:00 ▶週一休館 | ●自由觀賞 |

#### 2016 黃烈火兩岸兒童書法、繪畫比 賽作品聯展

Joint Exhibition of the 2016 Chun-Ching Social Welfare Foundation Cross-Strait Children's Chinese Calligraphy and Painting Competition

展出單位 | 財團法人純青社會福利基金會 **TEL** (02)2763-1650

繪書題月為「美好人生 親親老爹」。在小朋友的書中,有 著截然不同的繽紛而貌;從滿載童真的畫裡,不僅可以感受到 對於爸爸的愛與尊敬,同時也感受到生活的美好!



書法初賽題目為劉禹錫的「烏衣巷」。眾多參賽學童,認真投入書法創作令人可 佩與欣慰,希望他們在往後的人生都能持續書寫,將珍貴的文化資產傳承,同時滋養 自己的藝術氣質與文化內涵。

◎聚焦賞析 | 所展出的作品,均出自7至12歲兒童之手,展現了他們自由翱翔的想像力與創造 力,充滿了天真爛漫。

The theme of this year's painting competition is "Beautiful Life and Dear Daddy". Each contestant has their own image for Dad; when looking at these paintings full of children's innocence, one can not only feel the contestants' love and respect for their dads, but also take a peek at the beautiful lives they have.

The theme of this year's Chinese calligraphy competition is "Wuyi Alley". We respect the efforts the young contestants have invested in Chinese calligraphy, and hopefully, they will make writing Chinese calligraphy a lifelong habit, to pass down this valuable cultural asset to the next generation while enriching themselves artistically and culturally.

Focus | All exhibited art pieces are created by children 7-12 years old. Their free imagination and creativity, full of children's innocence, are unleashed through these art pieces.



01.04-02.20 | 三 - 一 | ▶ 展期最後一日至 12:30 | ●自由觀賞 |

#### 第 16 屆和泰汽車全國兒童交通安 全繪畫比賽作品展覽

The Exhibition of the 16<sup>th</sup> National Children's Painting Competition for Traffic Safety by Hotai Motors

主辦單位 | 財團法人純青社會福利基金會 TEL (02)2763-1650 合辦單位 | 和泰汽車



王子恩 臺中市文心國小

今年決賽題目為「行車不超速,汽機車白天開頭燈」是近年來交通部宣傳的主題, 希冀以簡單明瞭、朗朗上□的官導方式,達成「路□停讓,讓臺灣更有禮」、「速度 安全,讓你我更安心」以及「上學不用騎車,孩子成長更安全」等三大目標;也希望 學童藉由繪畫建立,因為心中有愛、由愛出發,而更注意交通安全。

◎聚焦賞析 | 本比賽為現場公布題目,不限定素材,有水彩、蠟筆、彩色筆…等不同的書具,學章 們根據題目自由發揮,並藉由作品來表達對於交涌安全的概念。

The theme of this year's competition is "No Speeding and Turn on Headlights Even in the Daytime" which is also the slogan promoted by the Ministry of Transportation in recent years. Hopefully, by promoting a simple, clear and catchy slogan, the three major goals of "Stop at Junctions, Let's Make Taiwan An Island of Politeness", "Driving at a Safe Speed Will Make Everyone Safe", and "No Riding to School, A safer Environment for Our Children" will be achieved; in the meantime, we hope that when children draw, they will draw with love and because of the love, pay more attention to traffic safety.

Contestants may choose whatever medium they want, such as color paints, crayons and color pens, etc. They may draw however they want within this theme and express their ideas about traffic safety through their paintings.



02.21-03.30 | 二 - 四 | ▶ 展期最後一日至 12:30 | ●自由觀賞 |

#### 微塵視界」廖學政彩墨個展

"A World of Tranquility" – Liao Xue-Zheng's Color-Ink Painting Solo Exhibition

展出者 | 廖學政 TEL 0928-263-508

作者對自然景物的熱愛,對於生命本質的細膩關照和體 悟,期盼觀者在畫境裡悠遊自在,忘卻塵世的紛紛擾擾,與 作者—起融入寧靜祥和又充滿感動的微塵視界。不管是實境 寫生或造境,行雲流水氣韻生動的山水世界正是可觀、可 游、可居的勝境。



廖學政《雲巖疊嶂》

◎聚焦賞析 | 本展的作品有溫潤淡雅傳統水墨,亦有汲古入新濃烈墨 彩之揮灑頗具作者獨特之風格。

The artist is very fond of natural landscapes and cares deeply about life. He hopes that when the audience appreciate these paintings, they will be able to enjoy the images created by him, put all their worries behind them and immerse themselves in this tranquil world that is both peaceful and touching. Whether it's paintings drawn from a natural setting or landscapes created by the artist, the free-flowing lifelike world created by him is one that can be appreciated, travelled and lived in.

Focus | The exhibited pieces include traditional ink paintings in a gentle and elegant style, and eye-catching color-ink paintings created by the artist based on traditions infused with new ideas. But all are in the unique style of the artist.





105學年度 全國學生



特優作品巡迴展

#### 新北場

106.2/10-106.2/22

地點:新北市新莊藝文中心 (02)2276-0182

#### 高雄場

106.3/10-106.3/21

地點:高雄市文化中心至真堂 (07)222-5136

#### 臺中場

106.3/24-106.4/9

地點:國立公共資訊圖書館 (04)2262-5100

#### 花蓮場

106.4/12-106.4/25

地點:國立花蓮女中 (03)832-1202



指導單位: 🐼 教育部 主辦單位: 💧 國立臺灣難補教育館

協辦單位:正修科技大學、花蓮縣文化局、 高雄市政府文化局、新北市政府文化局、新北市莒光國小、 國立公共資訊圖書館、國立花蓮女中(依筆劃序)



從小巧可愛的創作開始, 讓孩子發現自己的潛力。 透過親手勞作,故事聆賞, 讓孩子體會 藝術語文學的無限魅力。 玩藝 書房

説故事·手作課

## 玩藝玩

106年藝術教育親子推廣活動





志工說故事

活動時間:週日10:00-11:00

02/05《公雞的願望》

02/19《沒毛雞》

地點:第1研習教室 自由入座

參與對象:幼兒園、國小學生

02/12《橘色的馬》

02/26《美人與野獸》

▲ 活動洽詢:(02)2311-0574分機234。



#### 差丸 週六1 数末

14:00-16:00 教推廣活動 02/11《可愛的花房子》 03/18《花 飛花》

> **地點:**研習教室 線上報名 **參與對象**:國小學生親子組

#### 參加方式

- 1. 線上報名|請至本館全球資訊網 http://www.arte.gov.tw『熱門研習』項下,點選報名。
- 2. 錄取方式 | 依報名先後順序錄取正取國小親子 10組 (備取 5組 , 遞補者另行通知 ),額滿為止。
- 3. 活動費用 | 每組新臺幣 300 元,並於報到當天繳交;身心障礙者及低收入戶等學員則費用全免。
- 4. 報名及詳細課程內容於開課前1個月刊登活動網站,活動內容如有異動,依本館公告為主。



### 2017教育部



徵件預告

#### 參選資格

#### (一)教師組:

具中華民國國籍之公私立各級學校專任、兼任及退休教師, 並領有教師證書或立案學校之聘書。

#### (二)學生組:

具中華民國國籍之國內外各級學校在學學生。

#### 徵選組別與項目

#### (一)教師組:

(傳統)戲劇劇本、短篇小說、散文、

(古典)詩詞、童話。

#### (二)學生組:

(傳統)戲劇劇本、短篇小說、

散文、(古典)詩詞。

#### 報名方式

一律採取線上報名

(報名資訊自106年2月3日起刊登於本獎網站)



ed.arte.gov.tw/philology/

ed.arte.gov.tw/philology/Index/index.aspx



指導單位: <equation-block> 教育部 | 中學久測總會

主辦單位: 🍪 <u>圖工臺灣</u>對斯教育館





## 引爆想像魔力

創作擂臺 高手就是你

#### 2017年全國學生圖畫書創作獎徵選

- 收件時間 自民國106年3月1日起收件至4月15日截止,採掛號或包裹郵寄收件。
- **徵選組別**分國小低中年級組、國小高年級組、國中組、高中(職)組、大專組。
- 創作內容 適合3-12歲兒童閱讀的原創性圖畫書,自由選擇主題。
- 表格下載 徵選簡章及相關書表,請逕至本館網站 (http://www.arte.gov.tw)下載與查詢。







http://ed.arte.gov.tw/ch/Index/index.aspx 臺灣藝術教育網点豐富我的藝視界



手機掃描 QR Code 快速登入 臺灣藝術教育網 APP 服務



登記時間 | 每月1至10日開放登記當月會面時間。

登記窗口 | 1.現場:臺北市南海路 43 號 2. 電話: (02)2311-0574 分機 110 3. 傳真: (02)2375-8629 4. 網址: http://www.arte.gov.tw

※ 1. 可以現場、電話、傳真、電子郵件、網路等方式為之,但現場及電話登記者, 須於各該登記期間上班日之上午9時至下午5辦理。

2. 未用制式登記表書寫者,請載明:姓名、性別、職業、電話、地址、約談主題。

約見時間 | 以每月最後一週星期三 下午 2 時 30 分至 5 時為原則,若遇議會期間 及業務需要得另擇期辦理。另,每月最後一週星期三為假日者,則約 見活動提前至前一週之星期三辦理。

- ※ 1. 每次約見人數以5人為原則,依申請登記時間先後順序及約談主題之迫切性, 排定順序。(書面或電話通知)
  - 2. 本活動由本人親到(請攜帶國民身分證核對)。非本人到場,取消約見資格。
  - 3. 如未依約見時間出席者,視同放棄,並依序遞補,登記人不得異議。
  - 4. 有下列情事之一者,本館不予受理登記,事後發覺者,取消約見:
    - (1)代理他人辦理申請登記或約見時代理他人陳情者。
    - (2) 約談主題與本館業務之改進、建議或陳情無關或非本館權責者。
    - (3) 係重複約見之案件。
    - (4) 約談內容要求保密者。
  - 5. 本館員工不得參與本活動,或代替他人申請登記。





行政要中立,國家更安定。

考試院』公務人員保障暨坦司委員會提醒悠

#### 觀眾須知 Audience Information

- 1. 每人一券, 憑票入場, 對號入座。 並請於開演前 5 分鐘入座。
- 2. 除兒童節目外,禁止7歲以下兒童入場。
- 3. 演出前 30 分鐘開始入場,演出場內不得錄音、錄影、攝影、隨意走動及喧嘩。
- 4. 請勿攜帶危險物品、食物、飲料入場。
- 不得於場內飲食、吸煙、嚼檳榔或□香糖等。
- 6. 遲到觀眾應於中場休息方得進入劇場,以免影響他人觀賞。
- 7. 本館場地不收受花籃、花圏等賀物。
- 1. One ticket with assigned seating number for each person admitted. Please be seated 5 minutes before the start of the performance.
- 2. With the exception of children programs, children under 7 years old are not allowed to enter the performance venue.
- 3. Access to the venue 30 minutes before the performance starts. Recording sound, video, and the taking of photographs is strictly prohibited, as well as walking about at will, and/or clamoring in the performance venue.
- 4. Food and drink are prohibited and dangerous devices of any nature, as well as inappropriate dress, including but not limited to slippers.
- 5. In order not to disrupt the performance and others, late arrivals will be allowed entry only at respective intermissions.
- 6. Our Center's venues don't accept gifts such as flower arrangements in any shape or form.
- 7. Our Center's venues don't accept such gifts as flower baskets, flower wreaths.



[3不]

1.危險公共場所,不去

2.標示不全商品,不買

[ 7要]

1.消費資訊,要充實 2.消費行為,要合理

3.問題食品藥品,不吃 3.消費受害,要申訴

4.1950專線,要牢記

5.消保活動,要參與

6.爭取權益,要團結

7.綠色消費,要力行



# 歷史漫步

▶預約導覽:

调二~调五 上午場、下午場

預約電話: (02)2311-0574 分機110 10人(含)以上團體,請於7天前預約

> 預約申請表,請至本館全球資訊網 http://www.arte.gov.tw/ 單一窗口,下載填送申請



#### 服務指南 SERVICE GUIDE

#### ➡ 服務專線 Phone Number

TEL: (02)2311-0574轉110 FAX: (02)2389-4822

#### ➡ 開放時間 Hours

调二至调日09:00-17:00

休館日:週一、農曆除夕、大年初一

( 若遇特殊情況另行公告 ) Tuesday-Sunday 09:00-17:00

和平西路 Please Note: We are closed at Monday, Chinese Lunar New Year and the first day after it (If special conditions are called for additional announcements will be made).

➡館址 Address

10066臺北市中正區南海路43、47號

No 43,47, Nanhai Road, Zhongzheng District, Taipei City 10066, Taiwan (R.O.C.)

#### ─ 網 址 Website







ed.arte.gov.tw



facebook www.facebook.com



國立歷史 博物館●

Web APF



高北市站

羅斯

福路

2號出口

愛國西路 愛國東路

南海路

建國高級中學

重慶南路

藝教諮詢 Q&A forum.arte.gov.tw

🔚 交通路線 Transportation \*含備低地板公車 Including Low-Floor Buses

※配合捷運萬大線工程,自104年5月22日至110年12月,南海路改為西向(往和平西路)單行道。

- ❷ 捷運/ 中正紀念堂站(2號出口,步行約7分鐘) 小南門站(3號出口,步行約10分鐘)
- 公車/中正二分局站(243、248、262、304、706,步行約5分鐘) 建國中學站(單向往和平西路,1\*、204\*、630\*,步行約2分鐘) 南昌路站(3、5、18、38、227、235、241、243、295、662、663,步行約6分鐘) 南門市場站(羅斯福路各線公車,步行約7分鐘) 植物園站(1\*、204\*、630\*、242、624、907、和平幹線、藍28,步行約6分鐘)
  - X During the construction period of the Taipei MRT Wanda-Zhonghe-Shulin line (from May 22, 2015 to Dec., 2021), Nanhai Rd. will be one-way starting from Chongqing S. Rd. going toward Heping W. Rd.
- MRT / 1. Chiang Kai-Shek Memorial Hall (Exit at No.2)
  - 2. Xiaonamen (Exit at No. 3)
  - 1. No. 243, 248, 262, 304, 706: to "Zhongzheng Second Police District". 2. No. 1\*, 204\*, 630\*: to "ChienKuo High School" (East).
    - 3. No. 3, 5, 18, 38, 227, 235, 241, 243, 295, 662, 663: to "Nanchang Road Sec.1".
    - 4. No. 1\*, 204\*, 630\*, 242, 624, 907, Heping MainLine, BL28: to "Botanical Garden".
    - 5. All Roosevelt Road lines: to "Namen Market".

發行所 國立臺灣藝術教育館 | 發行人 吳津津 | 總編輯 蕭炳欽 | 責任編輯 周玉立 視覺設計 四點設計有限公司 | 印刷 彩之坊科技股份有限公司 | 翻譯 金石翻譯有限公司 非本館主辦之活動,相關資訊由主辦單位提供;如有更動,文責由主辦單位負責。

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯ 請裁剪填寫以下資料,附於函索郵寄信封內 ⋯⋯⋯⋯⋯ 🔀



請附回郵(每期郵遞票價3.5元)及郵寄資料(姓名、地址、郵遞區號), 信封註明「函索藝教資訊×期數」,逕寄本館視覺藝術教育組收。

1. 檢附郵資3.5元× 期= 元※每期請備3.5元郵票1張。聯絡電話:

2. 收 件 人: □新訂讀者。 □續訂讀者,□地址更新如下(原地址者無需回)

收件地址: □□□-□

